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Interpellation om elevhälsan 
 
 
Enligt skollagen (2010:800, kap. 2 § 25) ska alla elever i grundskolan och gymnasieskolan ha 

tillgång till elevhälsa. Elevhälsan ska omfatta medicinska, psykologiska, psykosociala och 

specialpedagogiska insatser och syfta till att stödja elevernas utveckling mot utbildningens mål. 

En stark och fungerande elevhälsa är avgörande för att säkerställa att alla elever ges likvärdiga 

möjligheter att nå sin fulla potential, både akademiskt och personligt. 

 

Trots skollagens krav framkommer det att grundskolan i Uppsala kommun endast med stor 

ansträngning klarar av att uppfylla lagens intentioner gällande tillgången till elevhälsa för 

samtliga enheter. Detta utgör en betydande risk för elevernas välbefinnande och deras möjlighet 

att klara av sin skolgång. Brister i elevhälsan kan leda till ökade studieavbrott, försämrad 

psykisk hälsa och ökade kostnader för kommunen i form av framtida insatser. 

 

Det är dessutom alldeles för få skolor som har tillräckliga resurser för att säkerställa att 

elevhälsan kan utföra sitt hälsofrämjande arbete, särskilt inom grundskolan. 

 

Det är av yttersta vikt att Uppsala kommun inte bara lever upp till sina skyldigheter enligt 

skollagen, utan också strävar efter att bli ett föredöme inom det hälsofrämjande arbetet. En 

fullgod elevhälsa är inte bara en rättighet för eleverna, utan också en investering i kommunens 

framtid. 

 
 
Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till utbildningsnämndens ordförande 
Eva Christiernin (S): 
 

1. Vilka är de huvudsakliga orsakerna till att grundskolan i Uppsala kommun har svårt att 
fullt ut uppfylla skollagens krav på tillgång till elevhälsa? 
 

2. Vilka konkreta åtgärder planeras eller genomförs för att säkerställa att alla elever i 
kommunen får tillgång till den elevhälsa de har rätt till enligt lag? 

 
3. Varför säkerställer inte ni i kommunens politiska styre (S-V-MP) att elevhälsan har 

resurser och förutsättningar för att fullt ut klara av det hälsofrämjande uppdraget? 
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